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Z Á P I S N I C A 
 
 

z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Oščadnici,  
ktoré sa konalo dňa 10. júna 2016 o 15.00 hod. v rokovacej miestnosti  

Obecného úradu v Oščadnici 
 
Prítomní:   podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
 

R O K O V A N I E 
  
 

1.  
Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice. 

 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Oščadnici otvoril a viedol Ing. Marián Plevko – starosta 
obce, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných poslancov.  
 
Starosta skonštatoval, že na 2. zasadnutí OZ je prítomných 12 poslancov, čo je nadpolovičná 
väčšina z celkového počtu 13 poslancov, a Obecné zastupiteľstvo v Oščadnici je v zmysle § 7 
rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva v Oščadnici  právoplatného uznášania sa schopné.  

 
Za zapisovateľa zápisnice starosta určil prednostu Obecného úradu Ing. Petra Zeljenku,             
za overovateľov zápisnice určil poslancov OZ p. Miroslava Wimmera a PaedDr. Mareka 
Dudiaka. 

 
Starosta  obce  Ing.  Marián  Plevko  oboznámil  prítomných  s návrhom  programu 2. zasadnutia 
OZ. Skonštatoval, že pozvánka spolu s návrhom programu 2. zasadnutia OZ bola v súlade           
s § 12 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov vyvesená 
na Úradnej tabuli Obce Oščadnica dňa 06.06.2016 o 15:00 hod.  

 
Program: 
 

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice. 
2. Kontrola plnenia uznesení OZ. 
3. Prerokovanie návrhu Zásad odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva 

v Oščadnici a prerokovanie návrhu Obecnej rady pri OZ o úprave platu starostu. 
4. Prerokovanie kúpy osobného motorového vozidla 4x4 pre potreby obce Oščadnica 

a odpredaj osobného motorového vozidla Audi A3, ev. č. CA234BE. 
5. Schválenie kúpy pozemku KN-C č. 14053/3 – trvalý trávnatý porast o výmere      

751 m2, v k. ú. Oščadnica za účelom výstavby rozhľadne. 
6. Diskusia. 
7. Záver. 

 
 

Za overovateľov zápisnice boli určení:     p. Miroslav Wimmer a PaedDr. Marek Dudiak 
Za zapisovateľa zápisnice bol určený:  Ing. Peter Zeljenka, prednosta OcÚ 
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Starosta predniesol návrh uznesenia č. 6/2016.  
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 6/2016, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 
 

Hlasovanie: – uznesenie č. 6/2016: 
Prítomní:   12 poslancov 
Za:    12 poslancov 
Proti:       0 poslancov 
Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 
 

2.  
Kontrola plnenia uznesení OZ. 

 
Starosta obce informoval poslancov OZ o priebežne plnených uzneseniach.  
 
Uznesenie č. 4/2016 zo dňa 11.03.2016 sa týka rozvozu stravy, ktorý v obci funguje od 1. apríla 
2016. Momentálne je k odberu stravy prihlásených cca 30 stravníkov. Kritériá na rozvoz stravy 
sú zverejnené. Čo sa týka uznesenia č. 5/2016 zo dňa 11.03.2016, boli predložené žiadosti na 
zmenu názvu a zmenu predmetu činnosti jednotlivých školských zariadení na príslušné 
inštitúcie. Uznesením č. 4/2016 zo dňa 11.03.2016 OZ schválilo podanie žiadosti o NFP, žiadosť 
bola v termíne podaná, aktuálne je v schvaľovacom procese. Uznesenie č. 5/2016 zo dňa 
11.03.2016, ktoré sa týka finančnej odmeny na návrh OR pre starostu obce bolo vetované, 
nakoľko nie je podložené zákonom, toto uznesenie nebolo podpísané, je nahradené novým 
návrhom.   
 
Do rokovacej miestnosti sa o 15:12 hod. dostavil poslanec OZ MUDr. Ľudovít Cabuk. 
 
Starosta predniesol návrh uznesenia č. 7/2016.  
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 7/2016, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 
 

Hlasovanie: – uznesenie č. 7/2016: 
Prítomní:   13 poslancov 
Za:    13 poslancov 
Proti:       0 poslancov 
Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 
 

3.  
Prerokovanie návrhu Zásad odmeňovania poslancov  

Obecného zastupiteľstva v Oščadnici a prerokovanie návrhu  
Obecnej rady pri OZ o úprave platu starostu. 

 
Starosta obce oboznámil poslancov OZ s bodom rokovania č. 3. Skonštatoval, že bolo 
vypracované nové znenie Zásad odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v Oščadnici. 
To bolo dvakrát prerokované na zasadnutí OR pri OZ. Starosta informoval poslancov OZ, že na 
zasadnutí OR bol schválený jeden z dvoch variant, v ktorom je mesačná odmena poslanca vo 
výške 50 € podmienená účasťou na zasadnutí OZ, príp. výkazom práce poslanca. Prečítal 
uznesenie prijaté Obecnou radou pri OZ.  
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RNDr. Anna Kozová  
„Každý mesiac treba poslať správu o činnosti?“ 
 
Ing. Marián Plevko, starosta obce 
„Istou formou to vytvára tlak na poslanca, aby komunikoval s občanmi.“ 
 
Ing. Štefan Vojtuš 
„Nemusí sa to schváliť a zostane to tak ako doteraz. Obecná rada len odporúčala tento návrh.“ 
 
Ing. Marián Plevko, starosta obce 
„Po rokovaní OR bola zaslaná schválená verzia.“ 
 
Starosta obce prečítal návrh Zásad odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva 
v Oščadnici. 
 
PaedDr. Marek Dudiak 
„Navrhujem pozmeniť znenie – za daný mesiac v ktorom sa zasadnutie OZ nekonalo.“ 
 

Hlasovanie o návrhu PaedDr. Marek Dudiak 
– za daný mesiac v ktorom sa zasadnutie OZ nekonalo.  
 

Prítomní:              13 poslancov 
Za:    12 poslancov     
Proti:      0 poslancov  
Zdržal sa hlasovania:    1 poslanec (MUDr. Ľudovít Cabuk) 

 
Starosta predniesol návrh uznesenia č. 8/2016.  
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 8/2016, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 
 

Hlasovanie: – uznesenie č. 8/2016: 
Prítomní:   13 poslancov 
Za:    13 poslancov 
Proti:       0 poslancov 
Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 
 

4.  
Prerokovanie kúpy osobného motorového vozidla 4x4  

pre potreby obce Oščadnica a odpredaj osobného motorového  
vozidla Audi A3, ev. č. CA234BE. 

 
Starosta obce oboznámil poslancov OZ s bodom rokovania č. 4. Starosta informoval poslancov 
OZ, že OR odporúča schváliť kúpu motorového vozidla a predaj osobného vozidla Audi A3. 
Pred rokovaním OR bolo uskutočnené verejné obstarávanie. Pozostávalo zo štyroch kritérií: cena 
vozidla, odkúpenie starého vozidla Audi A3, doba dodania, bezplatný servis 4 roky alebo 
120 000 km. Boli predložené tri cenové ponuky. Najvýhodnejšiu ponuku predložil 
AUTOPROFIT v cene 23960,- €, výkupná cena vozidla Audi bola zo všetkých troch ponúk 
najvýhodnejšia t. j. 2000,- €. Staré vozidlo už vykazuje veľké opotrebenie a poruchovosť. Nové 
vozidlo sa bude financovať na štvrtinky. 
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RNDr. Anna Kozová  
„Koľko najazdených kilometrov má Audi?“ 
 
Ing. Marián Plevko, starosta obce 
„340 000 km.“ 
 
p. Štefan Kubuš 
„Koľko má rokov?“ 
 
Ing. Marián Plevko, starosta obce 
„Deväť rokov.“ 
 
Starosta predniesol návrh uznesenia č. 9/2016.  
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 9/2016, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 
 

Hlasovanie: – uznesenie č. 9/2016: 
Prítomní:   13 poslancov 
Za:    13 poslancov 
Proti:       0 poslancov 
Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 
 

5.  
Schválenie kúpy pozemku KN-C č. 14053/3 – trvalý trávnatý porast  
o výmere 751 m2, v k. ú. Oščadnica za účelom výstavby rozhľadne. 
 

Starosta obce informoval poslancov OZ, že sa jedná o pozemok na hrebeni v blízkosti vrchu 
Kalinov, sú tam informačné tabule a oddychové miesto. Vedľa je jeden vysporiadaný pozemok, 
vhodný na výstavbu rozhľadne. V prípade, že by sa stavba nerealizovala, obec môže pozemok 
vrátiť späť. Tento projekt nadväzuje na prepojenie cyklotrás a obnovu bunkrov, ktoré sa 
nachádzajú na hrebeňovej trase. Výzva je zameraná na kultúrne, prírodné a historické dedičstvo.  
                                                                                                    
RNDr. Anna Kozová  
„Ten pozemok je niekde tam v blízkosti oddychového miesta, je to vhodné miesto na výstavbu 
rozhľadne?“ 
 
Ing. Marián Plevko, starosta obce 
„Áno, pozemok je pod tým oddychovým miestom, rozhľadňa je dosť vysoká, v okolí nie je iný 
vhodný vysporiadaný pozemok, projektantom je Ing. Stanislav Mikovčák.“ 
 
Mgr. Branislav Stempin  
„V rámci projektu môžeme poopravovať aj jestvujúce cyklotrasy.“ 
 
Ing. Marián Plevko, starosta obce 
„Momentálne sa hlavne chystá prepojenie s Krásnom nad Kysucou, Bystrickou dolinou a 
Dunajovom.“ 
 
Mgr. Branislav Stempin  
„Aká je cena pozemku?“ 
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Ing. Marián Plevko, starosta obce 
„Maximálna cena je 5 €/1 m².“ 
 
Mgr. Branislav Stempin  
„Takéto veci treba podporiť.“ 
 
p. František Lipták 
„Ja som navrhoval pod Kykuľou, tam krásne vidno skoro celú Oščadnicu. Treba rozbehnúť 
turistický ruch na vyšnom konci, bolo by treba to zatraktívniť. 13 metrová rozhľadňa je málo.“ 
 
PaedDr. Marek Dudiak 
„Ideme len do výzvy, tu nie je dôvod to nepodporiť.“ 
 
Mgr. Branislav Stempin  
„13-metrová rozhľadňa je podľa mňa dostatočná.“ 
 
Starosta predniesol návrh uznesenia č. 10/2016.  
Poslanci k tomuto bodu prijali uznesenie č. 10/2016, ktoré tvorí prílohu tejto zápisnice. 
 

Hlasovanie: – uznesenie č. 10/2016: 
Prítomní:   13 poslancov 
Za:    13 poslancov 
Proti:       0 poslancov 
Zdržal sa hlasovania:   0 poslancov 

 
 

6. 
Diskusia. 

 
Ing. Gabriela Kuchajdíková skonštatovala, že je vrcholne netaktné, že keď rozpráva starosta a 
poslanci si vytvárajú debatné krúžky.  
 
PaedDr. Marek Dudiak predniesol žiadosť o informovanie občanov o stave čerpania úverov 
Obce Oščadnica a žiadal zavedenie zverejnenia na káblovke futbalových turnajov a výsledkov. 
 
Ing. Marián Plevko, starosta obce informoval poslancov OZ, že informácie o futbale už sú 
zverejnené na káblovke, čo sa týka úverov, úvery týkajúce sa čerpania prostriedkov na 
financovanie eurofondových projektov boli čerpané tri úvery, jeden sa týkal projektu verejného 
osvetlenia, jeden sa týkal cezhraničnej spolupráce protipovodňovej úpravy a tretí sa týkal úpravy 
toku Dedovka. Úver týkajúci sa projektu verejného osvetlenia je splatený. Starosta informoval 
poslancov, že bolo v súvislosti s úverom týkajúcim sa úpravy toku Dedovka požiadané 
o predčasné splatenie úveru. Informoval, že dostal avízo od poľského partnera o preposlaní 
finančných prostriedkov ohľadom projektu cezhraničnej spolupráce. Skonštatoval, že v priebehu 
nasledujúceho týždňa budú všetky tri úvery splatené a vyúčtované.  
  
p. František Lipták  sa pýtal na verejné osvetlenie pri Jozefkovi. 
 
Ing. Marián Plevko, starosta obce informoval, že žiadostí na nové verejné osvetlenie je veľa, 
technicky je to možné tak, že bude osvetlená kaplnka a jedno osvetlenie bude nasmerované do 
uličky. 
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p. František Lipták  sa pýtal na asfaltovanie uličky k Markuljákovi a k p. Kozákovej. 
 
Ing. Štefan Vojtuš sa pýtal na verejné osvetlenie u Žolnov vedľa hlavnej cesty a na kanalizáciu. 
 
Ing. Marián Plevko, starosta obce informoval, že ohľadom asfaltovania a opravy výtlkov sa už 
vypracúvajú cenové ponuky. Verejné osvetlenie sa priebežne rieši. Informoval, že od jari 
budúceho roku sa má reálne začať kopať kanalizácia. V rámci kanalizácie sa vybuduje               
26 kilometrov kanalizačných potrubí a 16 kilometrov vodovodných potrubí.  
 
p. Štefan Trúchly sa pýtal v akom štádiu je riešenie poškodenej cesty na Beskydok, kto ju bude 
opravovať. Opýtal sa, či sa počíta s vybudovaním kanalizácie do Rovní. 
 
Ing. Marián Plevko, starosta obce informoval, že je potrebné sa dohodnúť s majiteľom 
pozemku, ktorý je stavebníkom a poškodil cestu a taktiež bol požiar na Beskydku, bola tam 
ťažká technika, je ťažké dokázať, kto poškodil krajnicu. V tejto etape sa s vybudovaním 
kanalizácie do Rovní neplánuje, je tam veľké územie, kde nie sú prípojky. 
 
p. František Lipták  sa pýtal na asfaltovanie v časti obce u Ľalíka. Opýtal sa, či pri budovaní 
cesty sa potiahne aj cesta do Vojtuši. 
 
Ing. Marián Plevko, starosta obce informoval, že po realizácii výspravky ryhy (výkop 
elektrického vedenia) má byť potiahnutá jedna súvislá vrstva koberca celej šírky. Cesta do 
Vojtuši sa nemala potiahnuť asfaltom, ale mala byť zabezpečená jej spätná úprava po realizácii 
elektrického vedenia.  
 
 

7. 
Záver. 

 
Na záver sa starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a ukončil 
rokovanie OZ. 
 
 
 
 
Zápisnica podpísaná: 
 
V Oščadnici dňa 20.06.2016 
 
 
 

Ing. Marián Plevko       Ing. Peter Zeljenka 
        starosta Obce Oščadnica          prednosta obecného úradu 
 
 
 
 
 
          p. Miroslav Wimmer                                 PaedDr. Marek Dudiak 
         1. overovateľ              2. overovateľ 


